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Algemene beschouwingen 2007 

 

De voorjaarsnota 2007 ziet er goed en verzorgd uit en geeft een uitstekende indruk van de financiële 
positie van onze gemeente. De tijd die gelegen is tussen aanbieding en het geven van een algemene 
beschouwing daarop is echter zeer, zeer kort en vraagt om aanpassing.  
Wij verzoeken het College er voor zorg te dragen dat de raad hier ten minste 2 weken meer tijd voor 
krijgt. 
  
Het is duidelijk merkbaar dat er veranderingen zijn in bestuur en raad ten opzichte van voorgaande 
raadsperioden. Ter illustratie daarvan noemen wij het toenemende aantal moties en amendementen op 
beleidsvoorstellen van het College en het fenomeen van minderheidsstandpunten in het College.  
Hiermee wint het dualisme aan praktische betekenis. 
Een en ander leidt soms tot verwarring en onzekerheid omdat niet altijd meer met zekerheid is te 
verwachten dat bepaalde beleidsvoorstellen ongeschonden de eindstreep halen. 
Gemeentebelangen beschouwt dit als winst en ons aangaande mag dit proces zich voortzetten. 
  
De vergaderstructuur en/of de vergadercultuur speelt de raad danig parten. Een en ander heeft ertoe 
geleid dat er voorstellen zijn ontwikkeld, die bedoeld zijn om daar verandering in aan te brengen. Naar 
wij hopen zullen deze in meerderheid aanvaard worden, omdat we verwachten dat de veranderingen een 
positief resultaat zullen opleveren. 
 
Wij hebben in het recente verleden te maken gekregen met voorstellen om onverwachte uitgaven goed  
te keuren. Wij noemen de kosten verbonden aan de Dalfsen Corridor in de Spiegel te Zwolle, de Napoleon 
gevechten te Nieuwleusen en nu weer Leontien van Moorsels fietsactiviteiten.  
Elke keer opnieuw hebben wij het gevoel gehad voor “voldongen feiten” gesteld te worden en dat  
ervaren wij deels als onjuist en deels als onaangenaam. 
Wanneer het College hiermee aangeeft het van groot belang te vinden dat de Gemeente Dalfsen zich af 
en toe promotioneel manifesteert en het daarom verantwoord vindt de raad met dit soort zaken te 
overvallen, dan stellen wij voor hiervoor jaarlijks een budget vast te stellen waarover het College voor 
dit soort doeleinden kan beschikken. Wij willen de werkwijze die de laatste tijd gekozen is doorbreken 
en niet weer voor voldongen feiten gesteld worden. 
Wij vragen het College hierop een reactie te geven en met voorstellen te komen over de grootte van het 
budget waarover men wenst te beschikken. Wij stellen voor het punt: Incidentele culturele en 
welzijnsactiviteiten toe te voegen en hiervoor € 50.000,= beschikbaar te stellen. 
We zijn benieuwd hoe de andere fracties hierover denken.  
 

Het College kan een beroep doen op een zekere mate van flexibiliteit van de raad als zij de laatste weken 
bij voorbaat vraagt een krediet beschikbaar te stellen. Het gaat hier om de opdracht die het College 
gegeven heeft aan Past2Present voor het opstellen van archeologiebeleid en beleidskaart t.w.v.  
€  40.000. Er is durf voor nodig om zo vlak voor de behandeling van de voorjaarsnota dit soort verzoeken 
in te dienen. Voor alle duidelijkheid: wij maken bezwaar tegen de gevolgde procedure. Het op deze manier 
op de proef stellen van de flexibiliteit van de raad beschouwen wij niet als charmant en niet passend, wij 
geven hierbij dan ook het signaal af door tegen dit collegebesluit te stemmen. 
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Programma 1  
BOUW GEMEENTEHUIS. 
De bouw van het nieuwe gemeentehuis is inmiddels in volle gang. De gemeenteraad heeft hiervoor 
destijds een krediet van 16 miljoen euro beschikbaar gesteld, maar gelijktijdig een monitoringscommissie 
ingesteld om namens de raad de vinger aan de pols te houden om binnen het beschikbaar gestelde krediet 
te blijven. 
In de voorjaarsnota worden nu bedragen genoemd van € 342.000,= voor meubilair en nog eens  
€ 464.500,=  voor vervanging van het ICT informatiesysteem, beiden noodzakelijk i.v.m. met het 
betrekken van het nieuwe gemeentehuis. 
Naar onze mening zijn dit kosten die binnen het beschikbaar gestelde krediet vallen en bovendien vinden 
wij dat het College steeds duidelijk moet aangeven of wij hier inderdaad met bijkomende kosten te 
maken hebben of dat deze inderdaad deel uitmaken van het krediet. 
Wij trekken hier zwaar aan omdat de door ons ingestelde monitoringscommissie glashelder dient te 
weten welke bedragen aan het krediet toegeschreven worden en welke bedragen niet. 
Indien hier onduidelijkheid over gaat of blijft bestaan dan kan de commissie haar werk niet goed 
verrichten en dat is onwenselijk. 
Wij vragen het College daarom gemotiveerd duidelijkheid in dit vraagstuk te verschaffen.  
Ten eerste over genoemde voorzieningen en bovendien hoe men tijdens de verdere bouw hiermee om zal 
gaan indien zich nieuwe vraagstukken aandienen. 
  
FRACTIEONDERSTEUNING 
Wij hebben de verantwoording en afwikkeling van fractieondersteuning over de afgelopen 
zittingsperiode van de raad als onplezierig en weinig professioneel ervaren en willen dat niet weer 
meemaken. De oorzaak hiervan valt terug te voeren op de onduidelijkheid over de verordening en de 
toepassing daarvan. Dat is blijkbaar onderkend en ons is intussen een nieuwe c.q. aangepaste verordening 
toegezegd. Inmiddels zijn wij alweer een jaar onderweg en deze verordening is nog nooit verschenen. 
Wij dringen er bij de voorzitter van de Raad op aan zorg te dragen dat dit nu zo snel mogelijk gebeurt  
en vragen om een toezegging om voor 1 oktober as. de vernieuwde verordening in de commissie ter 
behandeling aangeboden te krijgen. 
  
RIS 
Na de zomervakantie kan het langverwachte Raads Informatie Systeem in gebruik genomen worden. 
Het grote voordeel voor ons als raadsleden zal zijn dat wij de fractiekamer niet meer hoeven te 
bezoeken om de achterliggende stukken te lezen.  
Het voorstel om de papieren agenda’s en informatie af te schaffen is voor ons niet aanvaardbaar. 
Wij zijn van mening dat deze ook schriftelijk naar ons toe moeten blijven komen, mede om in de 
vergadering niet zonder stukken te zitten. Wij verwachten dat de raadsleden niet alle stukken zullen 
printen dit brengt immers behoorlijk extra kosten met zich mee en dat zal de vergadering/ discussie 
niet ten goede komen. Drukken van de stukken is goedkoper dan het printen ervan. 
Wij benadrukken dat dit niet alleen wordt ingegeven door de kosten die raadsleden zullen krijgen voor 
printen en papier maar dat dit vooral veel extra tijd en werk van raadsleden zal vragen. 
 
Programma 2  
BRANDWEER 
De brandweer heeft de huisvesting de laatste jaren behoorlijk op orde gekregen. 
De onlangs geopende kazerne in Nieuwleusen is hier een goed voorbeeld van. 
We hopen dat er nu geïnvesteerd wordt in de vrijwilligers en dat de korpsen op orde blijven, want  
de vrijwilliger is een onontbeerlijke factor bij de brandweer. We zien een hele reeks aan voorgestelde 
investeringen op het programma staan voor de komende jaren. We zouden graag zien dat het aantal 
aanvullende kredieten teruggebracht zal worden naar meer completere voorstellen. 
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We hebben weinig zicht op de nabestellingen en het is moeilijk in te schatten wat nu eigenlijk  
waarvoor bedoeld is en wat nu eigenlijk waar bij hoort. 
Op bijeenkomsten zoals onlangs gehouden in Nieuwleusen maar dan met het totale leidinggevende kader 
erbij willen we ons graag laten voorlichten. 
We vragen ons af wanneer en met welk materieel het nu echt veilig is binnen onze gemeente Dalfsen.  
Een aansluitende vraag is; is het goedkoper of duurder geworden na de herindeling en samenvoeging  
van twee gemeentes? 
 
Programma 3  
AANSLUITING N348 LEMELERVELD 
In overleg met de provincie Overijssel worden de mogelijkheden aansluitingen (rotondes) op de N348 
bestudeerd. Echter in de krant van medio april dit jaar lazen we dat de rotondes misschien weer zouden 
worden vervangen door ongelijkvloerse kruisingen. 
Kunt u ons zeggen hoever het hiermee staat? En wat nu de uiteindelijke keuze wordt: 
rotondes of ongelijkvloerse kruisingen?  
 
HESSENWEG /N340 
Onze fractie is tevreden over de wijze van informatievoorziening betreffende de Hessenweg. Wij 
hechten er waarde aan ook in de toekomst op deze wijze te worden geïnformeerd. Voor de Gemeente 
Dalfsen is de definitieve keuze van de Provincie tussen een opwaardering van het huidige tracé en een 
nieuw noordelijk tracé van groot belang. Onze fractie vindt overigens de Noordelijke variant zeker de 
moeite van het overwegen waard en wijst deze niet bij voorbaat al af. Daarbij staat ons voor ogen dat er 
een kostenvergelijking opgesteld moet worden tussen deze twee mogelijkheden en onderzoek gedaan 
moet worden naar de landschappelijke schade. 
 
VERLICHTING 
In de voorjaarsnota zijn budgetten opgenomen voor vervanging en uitbreiding van de openbare  
verlichting (straatverlichting). In hoeverre wordt er hierbij gebruikt gemaakt van nieuwe  
technologieën (bijv dimmers, LED lampen) die het energieverbruik aanzienlijk kunnen verminderen?  
Gemeentebelangen is voorstander van een dergelijk beleid. 
 
PRIORITEITEN IN DE UITVOERING 
Gemeentebelangen wil de volgende prioriteiten aangeven. Deze opsomming wil niet zeggen dat wij 
daarnaast geen andere wensen hebben.   
1. De aanleg van het fietspad Dommelerdijk Oudleusen-Nieuwleusen. 
 Voorzover ons bekend bevindt het project zich in de fase van de planvorming. Kan het College ons op  
de hoogte stellen of inmiddels alle noodzakelijke gronden zijn verworven en/of er eventueel andere 
belemmerende factoren zijn die de uitvoering zouden kunnen ophouden? 
  
2.  De aanleg van het fietspad Jachtlusterallee. 
Wij hechten er waarde aan dat alle voorbereidende activiteiten worden ondernomen om de uitvoering 
van dit project volgens aangegeven tijdsplanning te kunnen realiseren. Ook hier gelden de vragen of  
er belemmerende factoren zijn c.q. te verwachten zijn die uitvoering zouden kunnen vertragen. 
  
Programma 4  
WINKELGEBIEDEN 
Belangrijke ontwikkelingen voor het winkelgebied Dalfsen zullen samenhangen met de te starten 
ontwikkelingscompetitie voor het waterfront. Het Kroonplein in Lemelerveld wordt meegenomen bij de 
toekomstige aansluiting op de N348 en de afronding van de Grote Markt in Nieuwleusen is aanstaande. 
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We willen met klem benadrukken dat we deze pro- actieve rol van de gemeente Dalfsen zeer op prijs 
stellen. We willen graag dat leegstand in de kernen wordt voorkomen. De gemeente heeft hierin een 
faciliterende rol door te zorgen voor een goed vestigingsklimaat, zoals goede afwatering en voldoende  
en gratis parkeergelegenheid. De huidige oplopende leegstand baart ons echter zorgen. 
 

Programma 5  
BREDE SCHOOL/ MULTIFUNCTIONELE BINNENSPORTACCOMODATIE 
De brede school heeft al heel wat energie en onderzoek gekost.  
Gezien de accommodatieknelpunten, het belang van velen en de emotionele aspecten die leven bij de 
gebruikers van de Trefkoele en inwoners van Dalfsen is dit van ondergeschikt belang. 
Het doet ons goed dat het haalbaarheidsonderzoek, t.a.v. de brede school- multifunctionele 
accommodatie, waar wij in het najaar om hebben verzocht nu de tweede fase ingaat en wij stemmen dan 
ook van harte in met het gevraagde budget van € 40.000,=.  
Hoewel sommige deelnemers zijn afgevallen blijft het van groot belang dat dit project op een goede en 
zorgvuldige manier verloopt en zal leiden tot een goede oplossing voor de overgebleven participanten,  
de gebruikers van de binnensportaccommodaties en de inwoners van Dalfsen.  
Het voortgezet onderwijs zouden wij graag zo snel mogelijk terug zien in de kern Dalfsen. 
 
Programma 6  
MUZIEKONDERWIJS 
Zoals we ook al in de raadsvergadering hebben aangegeven wachten we nog steeds op een goed voorstel 
voor de muziekleerlingen. In het verleden heeft de wethouder al toegezegd onderzoek te doen naar de 
samenwerking met particulieren en of het oprichten van een cultuurschool. We kunnen nu een jaar vooruit 
dus we verwachten binnen een half jaar een goed voorstel voor de periode tot 2011.  
 

EVENEMENTENTERREINEN 
Evenals vorig jaar willen wij aandacht vragen voor de toekomstige evenemententerreinen. In Dalfsen is 
de kermis, naar we in de krant hebben kunnen lezen goed verlopen op het tijdelijke terrein aan de 
Ankummer Es. De definitieve plaats voor dit evenement is op dit moment echter nog niet duidelijk!  
Ook in de kernen Oudleusen en Nieuwleusen zit men te wachten op nieuwe evenemententerreinen.  
Vorig jaar hebben we een uitspraak gedaan om in gesprek te gaan met de organisatoren van de diverse 
evenementen. 
Onze concrete vraag is: heeft dit overleg na één jaar al plaatsgevonden en welk resultaat heeft het 
opgeleverd? 
 

RECREATIE EN TOERISME 
We hebben in dit huis al eens eerder gezegd dat we een schitterende fietsvriendelijke gemeente zijn. 
De fietspaden in onze gemeente zijn prachtig gelegen in een mooie natuur.  
In het bosrijke gebied langs de Dalmsholterweg richting Lemelerveld missen we echter zitplaatsen om 
uit te rusten of te picknicken. Veel mensen weten het bankje bij het monument te vinden maar één 
bankje is veel te weinig langs deze druk begaande route. 
We hoeven toch niet opnieuw te wachten op vertrekkende wethouders voordat er meer bankjes 
bijkomen? 
 

Programma 7  
SOCIALE WERKVOORZIENING 
Na het debacle met de Larcom tekenen zich zorgelijke ontwikkelingen af m.b.t. de Wezo in Zwolle.  
Wij dachten hier binnen de normale (bijdrage) grenzen min of meer “in veilige haven” te zijn. De 
voorjaarsnota tekent nu al aan dat wij mogelijk rekening moeten houden met een structureel hogere 
exploitatiebijdrage. Over 2006 heeft het werkvoorzieningschap een aanzienlijk verlies gemeld.  
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Het is vooral zo bedroevend omdat ons steeds is voorgehouden dat de kosten van nieuwbouw geen druk 
zouden leggen op de normale exploitatie van Wezo, nu wordt ditzelfde argument gebruikt als mede 
verklaring voor het relatief grote verlies. Dat klinkt allemaal niet gezond, wij dringen er op aan dat onze 
gemeentelijke vertegenwoordiger in de Raad van Toezicht ons beter op de hoogte houdt van de situatie, 
de vinger aan de pols houdt en een waarschuwing namens onze gemeenteraad afgeeft! 
 
EINDEJAARSUITKERING MINIMA 
Gemeentebelangen stelt voor de minima in de gemeente Dalfsen eind 2007 een extra uitkering te geven. 
Wij denken dat hiervoor een budget van € 20.000,= toereikend is en vragen het College dit sociale 
gebaar te maken richting onze minima. De dekking hiervoor zou gevonden kunnen worden door dit bedrag 
ten laste te brengen van het batig resultaat 2006. 
We hopen dat u als College en andere fracties dit initiatief van harte kunt ondersteunen. 
 
Programma 8  
MILIEU 
Onze fractie is van oordeel dat het Gemeentelijk ambitieniveau t.a.v. het milieubeleid te laag ligt. 
“De gemeente laat zich momenteel leiden door wat wettelijk verplicht is” lezen we op pagina 54. Dat dit 
ambitieniveau te laag ligt blijkt wel uit het niet willen honoreren van een budget voor milieubeleid en 
uitvoering van het milieuprogramma. Daarnaast is het in kaart laten brengen van de mogelijkheden voor 
gemeentelijk klimaatbeleid door een stagiair een tweede bewijs van het in onze ogen te lage 
ambitieniveau. Wij pleiten dan ook voor een veel actievere opstelling op dit dossier, waarbij de 
voorbeeldfunctie van de gemeente op dit gebied, ingevuld wordt. De fractie van Gemeentebelangen wil 
hiervoor jaarlijks een bedrag van € 50.000,= beschikbaar stellen. De voordelige saldi over de komende 
jaren laten een dergelijke investering zeker toe.  
 

ENERGIEVRAAGSTUK 
Gemeentebelangen sluit de ogen niet voor het mondiale vraagstuk van energiebeperking en alles wat 
daarmee verband houdt. Wij realiseren ons dat daar, waar het in alle redelijkheid mogelijk is, op  
lokaal niveau een bijdrage aan te leveren is. Hiervoor moeten keuzes gemaakt worden.  
Een van de mogelijkheden is windenergie, een vraagstuk dat in de raad van Dalfsen al jaren speelt.  
Wij kennen de geschiedenis daarover. 
De door de vorige Raad aangenomen motie om plaatsing van windmolens afhankelijk te stellen van het 
beleid van de gemeenten Zwolle en Staphorst, heeft bij 50% van het College een geheel andere uitleg 
gekregen. Toen duidelijk werd dat noch Zwolle, noch Staphorst bereid was in de geest van de Dalfser 
motie te handelen, is niet de voor de hand liggende conclusie getrokken dat in de gemeente Dalfsen geen 
windmolens geplaatst konden worden, maar is een slimme uitleg gevonden om alsnog windmolens te kunnen 
plaatsen.  
Wij waren en zijn tegen het plaatsen van windmolens in onze gemeente. Het vraagstuk over het plaatsen 
van windmolens behoort tot een van de weinige mogelijkheden waarover de Gemeenteraad autonoom een 
besluit kan nemen. Wij zijn ongevoelig voor de algemene nationale opvattingen in deze, voor standpunten 
van de Provincie Overijssel en voor het convenant dat gesloten is met de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten. Al deze instanties trachten indringend invloed uit te oefenen op onze autonome 
besluitvormingsrechten en dat vinden wij onjuist. In de overwegingen van het College spelen de 
standpunten van genoemde instantie wel degelijk een rol.  
  
De bijdrage van de Gemeente Dalfsen in het alles omvattende energie vraagstuk mag aangemerkt worden 
als een zandkorrel in de woestijn. De prijs is ons te hoog om het landelijke karakter van onze gemeente 
te besmetten met zeer dominante windmolens. 
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Wij geven eerder de voorkeur aan verdere ontwikkeling van zonne-energie en biogas, naast het 
terugdringen van energieverbruik zoals al eerder vermeld. Hierin zou de gemeente een voorbeeldfunctie 
dienen te hebben. 
Bovendien willen wij wijzen op het andere vraagstuk betreffende de infrastructuur van onze gemeente 
bij de plannen betreffende de N340. Momenteel wordt serieus gesproken over het alternatief, nl. het 
noordelijke tracé, wat opnieuw een grote aanslag zou zijn op een doorkruising van onze fraaie gemeente. 
Én het plaatsen van windmolens, én de eventuele aanleg van een noordelijk tracé als alternatief voor de 
renovatie van de N340, is voor de gemeente Dalfsen echt te veel van het slechte! 
  
Gemeentebelangen doet een ernstig beroep op de twee leden van het College die geen voorstander zijn 
van het plaatsen van windmolens om hun beide andere collega’s van gedachten te doen veranderen, zeker 
nu voor de tweede keer blijkt dat Zwolle niet het voornemen heeft haar beleid aan te passen. Evenals 
Staphorst dat destijds heeft gedaan om de drie pilot molens vrijwel op de grens met de voormalige 
gemeente Nieuwleusen te plaatsen, voltrekt zich met Zwolle hetzelfde beeld betreffende de 
Tolhuislanden.  
Wij doen een beroep op de raadsfracties die blijk hebben gegeven ontvankelijk te zijn voor het 
collegevoorstel. Zwolle laat zich niet door Dalfsen dwingen en op deze wijze bestaat de kans dat er 
sprake is van een grote “verrommeling” van het gebied door windmolens.  
Dalfsen kan dat voorkomen. Beter is het geheel af te zien van plaatsing! 
Wij vragen u uw zienswijzen nog eens terdege te heroverwegen! 
  
Al deze plannen gaan in belangrijke mate voorbij aan de doorsnee inwoners van de gemeente Dalfsen.  
Als het energievraagstuk een aangelegenheid van ons allen is, waarom ondernemen wij dan geen poging  
om onze burgers er directer bij te betrekken? 
Waarom zou de gemeente Dalfsen niet het initiatief nemen om een plan te ontwikkelen om onze inwoners 
te stimuleren om de energie vretende gloeilampen te vervangen door spaarlampen? of nog beter LED  
(= light emitting diode) lampen?  
Wij zouden zelfs bereid zijn om er geld voor uit te trekken zodat inwoners tegen gereduceerde prijs 
over een pakket van spaarlampen of LED’s kunnen beschikken.  
Zeker daar is een stuk organisatie, durf en karakter voor nodig. Wellicht moeten wij voor dit doel zelfs 
een afzonderlijke energieambtenaar aanstellen. 
Mevr. Angela Merkel verklaarde onlangs na afloop van de grote Europese klimaatconferentie dat als 
geheel Duitsland in 2020 overgestapt zou zijn op spaarlampen er een gigantische bijdrage geleverd zou 
zijn aan de vermindering van de CO2 productie.  
Dalfsen zou zich in deze geest landelijk op de kaart kunnen zetten, néé moeten zetten! 
  
Wij verzoeken het College ons een totaal beeld te verschaffen hoe de opvattingen liggen, ook van de 
beide collegeleden die tegen het plaatsen van windmolens zijn, wij zouden hun argumentatie graag weten. 
Wij hechten daar waarde aan omdat de argumenten die zij hanteren van invloed kunnen zijn op de 
eindafweging van elk raadslid afzonderlijk, het is volgens ons onjuist alleen de argumenten aan te  
dragen van de beide voorstanders. 
Bovendien zouden wij gaarne een eerste reactie op onze tegenvoorstellen willen vernemen. 
  
Programma 9  
PRIVATISERINGEN 
Het op afstand zetten van exploitatie en beheer van gemeentelijke voorzieningen kan in bepaalde 
gevallen goed zijn en wij zijn daar niet op tegen als daarvoor een deugdelijke en haalbare organisatie 
wordt gevonden. Gemeentebelangen is een overtuigende tegenstander van het privatiseren van de 
gemeentelijke zwembaden, vooral als die in handen worden gelegd van organisaties met winstdoeleinden. 
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Het privatiseren van de zwembaden is in de gemeente Dalfsen aan de orde gesteld tijdens een 
doorgevoerde bezuinigingsoperatie, daarna hebben de jaarrekeningen van de gemeente voortdurend  
meer of minder grote overschotten te zien gegeven. De noodzaak voor privatisering is daarmee in onze 
ogen ook volledig teniet gedaan. De kostbare inspanningen die de gemeente al vele jaren doet om de 
zwembaden wel op afstand te zetten, dienen naar onze opvattingen gestaakt te worden. Tijd en geld 
kunnen beter voor andere doeleinden worden ingezet! De verantwoordelijke wethouder dient van dit 
dossier geen prestige object te maken! 
  
DALFSEN MOET VRIJWILLIGERS WAARDEREN! 
Als Gemeentebelangen zijn we ontzettend trots op alle vrijwilligers die in onze gemeente hun uiterste 
best doen om activiteiten te organiseren die de gemeenschap ten goede komen. 
Mensen die ouderen helpen, jeugd laten sporten, mensen die helpen bij een roefeldag, vrijwilligers die  
de wandeldriedaagse begeleiden enz. enz…..   
Een voorbeeld zoals het zou moeten gaan heeft u gegeven in de vorm van de ondersteuning van de 
belactie van ASC. 
 
Om de verenigingen en instanties in onze gemeente te ondersteunen en deze vrijwilligers te behouden 
willen wij heel graag een vrijwilligersverzekering laten afsluiten door onze gemeente waar alle 
vrijwilligers gratis verzekerd zijn. 
 
Dalfser vrijwilligersorganisaties kunnen dan hun vrijwilligers gratis verzekeren voor WA- en ongevallen.  
Wanneer een vrijwilliger dan een ongeval krijgt of schade veroorzaakt is hij of zij verzekerd. 
Het maakt niet uit of er een vrijwilliger bijkomt of afgaat als er maar een goede registratie is. 
Deze registratie kan ondergebracht worden bij Proxy, dat is een registratiepunt voor de 
vrijwilligersverzekeringen. Een dergelijke verzekering kost de gemeente € 0.40 cent per vrijwilliger en 
kan binnen een week na aanvraag geregeld worden. Eventueel betaalde krachten kunnen verzekerd 
worden voor € 2,50 per jaar. 
 
Wanneer een vrijwilligersorganisatie als geheel aansprakelijk zou worden gesteld dan is een Bedrijfs- 
Aansprakelijkheid Verzekering nodig.  
Door deze verzekeringen af te sluiten worden de verenigingen administratief ontlast.   
Zij kunnen zich dan bezig houden met de eigenlijke doelstelling van hun vrijwilligerswerk. 
 
Wanneer u meer wilt weten over dit voorstel kunt u informatie vinden bij de gemeente Rotterdam die 
meer dan 1000 vrijwillersorganisaties ondergebracht heeft bij het Gemeentelijk assurantiefonds.  
Dit initiatief is voor ons dé manier waarop de gemeente haar waardering voor het vrijwilligerswerk kan 
onderstrepen. Voor een relatief klein bedrag van ongeveer € 15.000,= kan de gemeente hiermee het 
vrijwilligerswerk enorm stimuleren. EEN KLEIN BEDRAG VOOR EEN GROOT GEBAAR! 
 
Wij zullen met belangstelling kennis nemen van de reacties van de andere partijen op deze algemene 
beschouwingen en vanzelfsprekend van de reactie hierop van het College.  
Eventuele nieuwe voorstellen zullen wij op een constructieve wijze benaderen en hierover een 
eindoordeel geven tijdens de afsluitende vergadering op 7 juni as. 
 
 
Juni 2007  
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